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§ 1. Anmälan av föregående protokoll  
Anmäldes justerat protokoll från styrelsens sammanträden den 25 augusti 2015. 

Konstaterades att Ylva M Larsson hade varit tjänstgörande suppleant. Protokollet 

justeras i detta avseende. 

§ 2. Val av justeringsmän 
Utsågs ordföranden Ann-Margarethe Livh att jämte vice ordföranden Christina 

Elffors Sjödin justera dagens protokoll. 

§ 3. Avrapportering avgivna remissvar 

DNR 2015/1267-1.5 

 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. 

 

Styrelsen beslöt godkänna rapporten. 

§ 4. Anmälan – Finansiell månadsrapport per 2015-07-31 för AB 
Familjebostäder 

DNR 2015/1304-1.2.1 
Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. 

 

Styrelsen beslöt lägga rapporten till handlingarna.  

§ 5. Rapport – Resultat Tertial 2 och Prognos 2 för 2015 

DNR 2015/1305-1.2.1 

 

Förelåg styrelseärende av verkställande direktören. Ersättningsblad utdelades 

(biläggs protokollet). Susanne Tiderman föredrog därutöver muntligt. 

 

Styrelsen beslöt godkänna rapporten. 

 

Vice ordföranden Christina Elffors Sjödin och ledamoten Ewa Samuelsson 

lämnade följande särskilda uttalande: 

 

Fler bostäder är en förutsättning för en fortsatt stark utveckling av Stockholm och vi har nu den högsta 

byggtakten i Stockholm sedan 70-talet. Mellan 2006 – 2014 färdigställdes närmare 39 000 nya bostäder. En 

fortsatt hög byggtakt är nödvändig för att människor ska kunna bosätta sig i Stockholm och för en bättre tillväxt. 

Vi ser därför med stor oro på att den politiska splittringen inom vänstermajoriteten kommer att leda till en 

tillbakagång i bostadsproduktionen. Det kommer framför allt att drabba de unga som vill komma till Stockholm 

för att studera eller arbeta. 

 

I tertialrapport 2 och prognos 2 kan vi nu se att bolaget missar två av de viktigaste målen för verksamheten. För 

det första visas en betydande avvikelse i investeringsbudgeten beroende på att många viktiga byggprojekt har 

skjutits på framtiden. Därmed kommer inte bolaget nå budgetmålet om antal påbörjade lägenheter för perioden. 

Vidare kommer inte heller målet att färdigställa 200 studentlägenheter att uppnås. Med tanke på de 

majoritetens höga svansföring om att de allmännyttiga bostadsbolagen ska fördubbla sin produktion, så är det 


